
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. februar 2025 i Foreningshuset.

Til stede var: Jørgen Jørgensen, Bjarne W. Rasmussen, Anders Laursen, Niels Balle, Susanne Vestergaard og 

Jørgen Castenschiold.

1a. Regnskab 2024. Alle bestyrelsesmedlemmer har godkendt kassererens årsregnskab for 2024.Det store 

overskud skyldes bl.a. at der ikke er overført ubrugte midler fra Alpin- og langrendsudvalget.

1b. Økonomirapport jan 2025. Der er tilsyneladende ikke lavet en åbningsbalance, så alle 

forudbetalinger på bl.a. ture er ikke overført fra statuspost til driftskonto. Rapporten viser derfor kun 

udgifter/indtægter afholdt/modtaget i 2025.

1c. Budget for 2025. Det af Jørgen C viste udkast blev godkendt med de tilføjelser,

at budget for Alpinudvalget afventer besked fra formanden

at budget for uddannelse fastholdes på 20.000kr

at der ikke er taget endelig stilling til start- og slutdato for gymnastikholdene.

at Jørgen præsenterer budgettet på generalforsamlingen

2a. Medlemstal og manglende betalinger. Medlemstallet pr 31/12 er 370, men 44 personer har ikke 

indbetalt kontingent endnu. Forventes at blive slettet. Der er kommet 14 indmeldelser siden 1/1-2025, så lige 

nu bør vi være 338 medlemmer. Der er pr 1/1 en fremgang i medlemstallet i forhold til 1/1-2024 på ca. 40 

medlemmer.

3a+b. Den planlagte alpine weekendtur i uge 2 blev aflyst p.g.a. manglende tilmelding. Weekendturen i uge 

4 blev gennemført med et mindre underskud. Weekendturen i uge 9 har stadigvæk ledige pladser.

Ugeturen i uge 7 til Trysil for både alpinister og langrendsløbere har enkelte ledige pladser. Antallet af hytter 

er tilpasset det aktuelle deltagerantal. Muligvis bliver der et mindre underskud, som fordeles ligeligt mellem 

de 2 udvalg (AU og LU)

3c. Langrendsturene til Gålå i uge 4 er gennemført og i uge 10 er der lige nu udsolgt.

3d. På turen til Birken (langrend) er der næsten udsolgt (måske 3 ledige pladser)

4. Nyt fra LU. 

DM blev afholdt i Ulricehamn på kunstsne. Der var blot 7 deltagere fra Holte Ski og den yngste løber var i 

klassen H50! Men de fik i alt 15 medaljer; 4 guld, 8 sølv og 3 bronze.

Holte Ski ser sig ikke i stand til at gennemføre årets Danmarksmesterskaber i rulleski på lang distance 

grundet langvarigt vejarbejde med anlæggelse af cykelsti på Hørsholm Kongevej. Man håber et par 

vestdanske klubber vil tage over i 2025. Klubben er klar igen til 2026.

5. Nyt fra AU. De bestilte veste (20 røde og 20 blå) til Snowkids er leveret og prisen var noget lavere end 

forventet (i alt 4-5.000kr).

6. Der var intet nyt fra HI og Rudersdal kommune. Fra Skiforbundet var der fremsendt et udkast til 

ny struktur (AKD er/bliver nedlagt). Formanden havde stillet en del spørgsmål til forslaget (bl.a. vedrørende 

Snowhow) som skiforbundet håbede kunne præsenteres/besluttes til generalforsamlingen i april. Der var 



ansat en chef for eliten og de ældste ungdomsløbere (U16), men vedkommende ville ikke tage sig af 

udviklingen af de yngre.

Skiforbundets forsikringer hos Tryg forsikring er flyttet til Gouda forsikring

7. Der blev nævnt punkter til det næste nyhedsbrev. Der blev nævnt muligheden af udsendelser via 

medlemslisten.

8. Eventuelt. Anders blev bevilget ret til indkøb af øl, vand og snacks til klubaftenen torsdag d. 6. februar, 

hvor han og Niels Balle vil give musikalske indslag. Og fortælle om og vise billeder fra skisportssteder.

Referent: Jørgen C


